
Piętnasta sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu 25 czerwca 2012 roku  

w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

P R O T O K Ó Ł Nr XV/ 2012 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

25 czerwca 2012 roku 

 

Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-

Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

02
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 14
 49

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 12 Radnych 

Brak radnych: 

 

1. Alicja Kałużniak 

2. Aneta Buczkiewicz 

3. Grzegorz Wasiutyński 

 

co stanowi – 80% 
 

 

Obrady XV sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na 

sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy 12 radnych obecnych.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko – Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny Powiatowy pan Piotr 

Bugajski 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 
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Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  
Przewodniczący obrad- czy są zmiany do porządku obrad? 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- Burmistrz wnosi o poszerzenie porządku obrad o dwa 

projekty uchwał które były omawiane na sesji w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej w 

drodze bezprzetargowej. (druk nr XV/199/2012), oraz uchwałę  w sprawie wyrażenia zgody na 
przedłużenie umowy dzierżawy (druk nr XV/200/2012), one były omawiane na komisji. 

 

Radny pan Marek Rutka- chciałbym byśmy wycofali podpunkt 5 z punktu 5 oraz wycofali 

informacja Burmistrza, ponieważ otrzymaliśmy to na piśmie. 

 

Przewodniczący obrad- poddaje pod głosowanie wprowadzenie uchwały w sprawie zbycia 

nieruchomości zabudowanej w drodze bezprzetargowej. (druk nr XV/199/2012), 

- za- 13 osób 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że punkt został wprowadzony do porządku obrad, kto z 

państwa, jest za wprowadzeniem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 

dzierżawy (druk nr XV/200/2012),  do porządku obrad? 

 - za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że punkt został wprowadzony do porządku obrad, kto z 

państwa, jest za zdjęciem z porządku obrad Informacji Burmistrza Gminy. 

 

- za- 3- osoby 

- przeciw- 9- osób 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek radnego Rutki upadł. Kto jest za zdjęciem z 

punktu V podpunkt 5 czyli dyskusji. 

 

- za- 2- osoby 

- przeciw- 8- osób 

- nie głosowało – 2 -osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek radnego Rutki upadł. Odczytał porządek obrad 

po zmianach i poddał pod głosowanie. 

 

- za- 11- głosów 

- nie głosowała- 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty większością głosów.  
 
Porządek obrad  sesji Rady Miejskiej: 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II. Informacja Burmistrza Gminy. 
II. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
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V.  Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2011 rok 

1. omówienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2011 

2. przedstawianie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju dotyczącej 
wykonania budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój za 2011 rok. 

3. przedstawianie opinii RIO o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 
2011 rok, 

4. opinia RIO o wniosku Komisji rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza 
Gminy Trzcińsko-Zdrój 

5. dyskusja 

6.  podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Trzcińsko- Zdrój za 2011 rok. (druk nr 
XV/187/2012),  

7. podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr 
XV/188/2012), 

VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy (druk nr XV/189/2012), 
2. w sprawie: wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części działek nr 133/41 i 
133/40 położonych w obrębie Gogolice gmina Trzcińsko-Zdrój.  (druk nr XV/190/2012), 
3. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy (druk nr XV/191/2012), 
4. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części działki nr 237/2 położonej 
w obrębie Rosnowo gmina Trzcińsko-Zdrój.  (druk nr XV/192/2012), 
5. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy (druk nr XV/193/2012), 
6. w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie 
ścieków (druk nr XV/194/2012), 

7. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcińsko-Zdrój dla terenu położonego w obrębie 
Czarnołęka celem lokalizacji elektrowni wiatrowych wraz z infrastrukturą towarzyszącą.. (druk nr 
XV/195/2012), 
8. w sprawie określenia zasad wpłaty do budżetu Gminy planowanej nadwyżki środków 
obrotowych przez samorządowy zakład budżetowy Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk nr XV/196/2012), 
9. w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego –  Zakładu Komunalnego  w 
Trzcińsku-Zdroju z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu gminy Trzcińsko-
Zdrój (druk nr XV/197/2012), 

10. w sprawie zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na 2012(druk nr XV/198/2012), 

11. w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej w drodze bezprzetargowej. (druk nr 
XV/199/2012), 
12.  w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy (druk nr XV/200/2012), 
VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 
 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z 

nim zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 11- głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XIV sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

większością głosów. 
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Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy. 

 
Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik Nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Radny pan Marek Rutka- był na obchodach Dnia Dziecka w Strzeszowie Klasztornej i 

Gogolicach czy podobało się pani i czy odniósł pan wrażenie że pieniądze były przejadane. 

 

Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– podobało mi się nie było to po raz pierwszy i nigdy nie 

mówiłem, że pieniądze były sprzeniewierzone czy przejadane. 

 

Radny pan Marek Rutka- wracam do funduszu sołeckiego było mówiono, że pieniądze były 

przejadane. 

 

Burmistrz pan Zbigniew Kitlas–  ja nie mówiłem, że pieniądze były przejadane. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński- do Biura Rady wpłynęły 

Pisma pierwsze odczytał pismo do pana Marka Ruczkowskiego, co stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. Drugie pismo dotyczy Spółki wodnej w Piasecznie co stanowi załącznik         

nr 6 do niniejszego protokołu. Kolejne pismo do pismo skierowane do pana Jerzego Kołaczyka z 

Pol- Beton. Co stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. Odczytał pismo pan Krzysztofa 

Skiby który złożył rezygnację z przewodniczenia komisji rewizyjnej z dniem 30 czerwca 2012r. 

Poinformował iż brał udział w obchodach 5 rocznicy istnienia kapeli Borowiny i uczestniczyłem w 

pogrzebie Kombatanta pana Jana Kopczyńskiego. 

 

Radny pan  Marek Rutka-  było pismo jakie przekazał pan Pani Ostręgi i pan powiedział jej żeby 

sobie sama to przesłała jest pan radnym z tego okręgu i proszę przekazać pismo dla mnie ja 

osobiście je wyślę do Wojewody. Było pismo z Klubu Sportowego Piast Piaseczno czy otrzymali 

odpowiedz. 

 

Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński- tak otrzymali odpowiedz. 

 

Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Radny pan Marek Rutka- chciałem się odnieść do odpowiedzi na moje zapytania  jest odpowiedź, 

że plac zabaw w Babinie został ogrodzony kiedy to było wykonane. 

 

Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– nie pamiętam dokładnie. 

 

Radny pan Marek Rutka-  ja usłyszałem na poprzedniej komisji, ze było to ogrodzone 2 lata 

temu. Pan Panie Burmistrzu ma wobec rady składać sprawozdania i odpowiadać na interpelacje 

może pan wskazać osobę, która się wypowiada w pańskim imieniu. Napisał pan, ze skierował pan 

pismo do agencji w sprawie sprzątania działek, bo problem jest ogólno gminny nie tylko w 

Piasecznie ale w Chełmie Dolnym i Górnym. Agencja przekaże nam działki pod place zabaw, ale 
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jest jeden warunek że Gmina musi mieć plan zagospodarowania przestrzennego bo musi być tam 

umieszczone studium. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o zadanie pytania. 

 

Radny pan Marek Rutka- kiedy Gmina zajmie się przejęciem tych działek i stworzy plan 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  poinformował iż zgłosiła się grupa rolników w związku z tym ze 

rolnik otrzymał warunki zabudowy zalesienia nieruchomości. Sprawa dotyczy gruntu na którym. 

Rolnicy mają prośbę by pomóc załatwić ta sprawę by wydać warunki takie by ten drenaż nie 

zarastał, lub by nie zalesił tego pola.  

 

Burmistrz pan Zbigniew Kitlas–  odpowiemy na piśmie, zajmiemy się ta sprawą. 

 

Interpelacji nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu V.  Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 

2011rok 
1. omówienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2011 

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu oraz sprawozdanie finansowe przedstawił Skarbnik Gminy 

pan Ryszard Makuchowski i stanowi ono załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

2. przedstawianie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju 

dotyczącej wykonania budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój za 2011 rok. 

 

Opinię Komisji Rewizyjnej odczytał przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Krzysztof Skiba, 

opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

3. przedstawianie opinii RIO o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu 

gminy za 2011 rok, 

 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej odczytał Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński 

stanowi ona załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

4. opinia RIO o wniosku Komisji rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój 

 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej odczytał Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński 

stanowi ona załącznik nr 11  do niniejszego protokołu. 

 

5. dyskusja 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy ktoś chce zabrać głos. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 
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6.  podjecie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój za 2011rok., (druk nr 

XV/187/2012), 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 10– głosów 

- przeciw – 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XV/ 187/2012 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 

 

7. podjecie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Trzcińsko-

Zdrój(druk nr XV/188/2012), 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie, kto jest za 

udzieleniem absolutorium Burmistrzowi Gminy: 

 

- za- 11– głosów 

- nie głosowała- 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów, czyli zostało 

udzielone Burmistrzowi Gminy absolutorium za 2011r. 

 

/Uchwała Nr XV/ 188/2012 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

O godzinie 13
59

- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 

O godzinie 14
09

- obrady zostały wznowione. 

  

 

Do punktu VI.1.  Podjęcie w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 

dzierżawy (druk nr XV/189/2012), 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- ta uchwała oraz kolejne 4 mówi 

o przedłużeniu umów dzierżaw dla dotychczasowych dzierżawców na okres kolejnych 3 lat. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania do pierwszych 5 uchwał? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XV/ 189/2012 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.2.  Podjęcie w sprawie: wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 

dzierżawy części działek nr 133/41 i 133/40 położonych w obrębie Gogolice 

gmina Trzcińsko-Zdrój.  (druk nr XV/190/2012), 
 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XV/ 190/2012 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.3.  Podjęcie w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 

dzierżawy (druk nr XV/191/2012), 
 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XV/ 191/2012 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.4.  Podjęcie w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 

dzierżawy części działki nr 237/2 położonej w obrębie Rosnowo gmina 

Trzcińsko-Zdrój.  (druk nr XV/192/2012), 
 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XV/ 192/2012 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI.5.  Podjęcie w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 

dzierżawy (druk nr XV/193/2012), 
 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XV/ 193/2012 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.6.  Podjęcie w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków (druk nr 

XV/194/2012), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- po dokładnym 

przeanalizowaniu taryfy Burmistrz przedkłada projekt uchwały cena wody wzrasta z 3,16, na 

3,19zł netto. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  przy wysokości stawek opłat za wodę mam abonament, a nie ma 

go przy ściekach i był on również liczony przy ściekach. 

 

Kierownik Zakładu Komunalnego pan Bartłomiej Wróbel jest odczytywany licznik przy 

wodzie ale jeśli ktoś u nas korzysta tylko z wywozu za ścieki też płaci abonament, np. w 

Góralicach. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  ta kalkulacja została przygotowana przez zakład gospodarki 

komunalnej to sądzę, że nie obowiązuje przy ściekach. 

 

Radny pan  Marek Rutka-  uchwała nie jest dobrze zrobiona i wnoszę o wycofanie tej uchwały z 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący obrad- poddaję pod głosowanie wniosek radnego Rutki. 

 

- za- 2- osoby 

- przeciw- 10 osób 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że wniosek radnego Rutki upadł, odczytał projekt uchwały i 

poddał pod głosowanie: 

 

- za- 10– głosów 

- przeciw- 1- głos 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XV/ 194/2012 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.7.  Podjęcie w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Trzcińsko-Zdrój dla terenu położonego w obrębie Czarnołęka celem lokalizacji 

elektrowni wiatrowych wraz z infrastrukturą towarzyszącą. (druk nr 

XV/195/2012), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, która dotyczy 

przeznaczenia terenów pod przyszłe elektrownie wiatrowe. Na obszarach w obrębie Czarnołęka w 

kierunku Kamiennego Jazu. Jest to obszar, który sąsiaduje z Gminą Chojna i zwiększy to dochody 

Gminy Trzcińsko-Zdrój. Jest to druga firma, która się stara o lokalizację fermy wiatrowej na 

terenie naszej Gminy. 
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Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 - wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XV/ 195/2012 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.8.  Podjęcie w sprawie określenia zasad wpłaty do budżetu 

Gminy planowanej nadwyżki środków obrotowych przez samorządowy zakład 

budżetowy Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk nr XV/196/2012), 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- jest to skutek zmian 

rozporządzenia i ustawy finansów publicznych obecnie takie zasady określa Rada Miejska. 

Nadwyżka określana jest co roku w projekcie budżetu są to przychody i rozchody zakładu 

budżetowego. Jeśli stan środków na początek roku i przychody zamykają się. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XV/ 196/2012 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.9.  Podjęcie w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu 

budżetowego –  Zakładu Komunalnego  w Trzcińsku-Zdroju z obowiązku 

wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu gminy Trzcińsko-Zdrój 

(druk nr XV/197/2012), 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  jest to nawiązanie do 

poprzedniej uchwały iż w momencie jeśli występuje nadwyżka to Rada Miejska może zwolnić 

zakład z wpłaty tej nadwyżki do budżetu.  

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Marek Rutka- jestem za tym by zakład budżetowy nie wpłacał środków ale określmy, 

że ma to przeznaczyć na inwestycje. 
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Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  nie można określać na co mają przeznaczyć 

środki.  

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XV/ 197/2012 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.10.  Podjęcie w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój na 2012(druk nr XV/198/2012), 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  jest to zmiana, która 

głównie jest podyktowana iż otrzymaliśmy decyzję Ministerstwa Kultury o dofinansowanie do 

inwestycji remont murów i jest to kwota 50% do kwoty po przetargu i tylko na prace remontowe, i 

nie dofinansowują oni nadzoru budowlanego. Oraz tez brak dofinansowania do zadnia place zabaw 

w Chełmie Górnym, Trzcińsku i Góralicach. Oraz dopłata do kanalizacji w Góralicach. Taką samą 

kwotę zwiększają się wydatki. Oraz jest tu zwrot dotacji z tytułu stypendiów. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XV/ 198/2012 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.11.  Podjęcie w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej w 

drodze bezprzetargowej. (druk nr XV/199/2012), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- mówi ona o zbyciu 

nieruchomości w obrębie Smuga i stanowi ona nierozerwalna część działki siedliskowej Gmina ma 

tam udział 1/3 i dlatego właściwym jest odsprzedanie tych udziałów. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XV/ 199/2012 stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.12.  Podjęcie w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 

dzierżawy (druk nr XV/200/2012), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest do przedłużenie dla 

dotychczasowego dzierżawy umowy dzierżawy. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XV/ 200/2012 stanowi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 

Przewodniczący obrad- jedyna interpelacja jak został zgłoszona to pana Marka Rutki odpowiedz 

otrzymał pan pisemnie.  

 

 

Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
 

Radna pani  Magdalena Kopczyńska-Pacyk- chciałabym poinformować o kontroli świetlic i 

odbyła się kontrola 01 czerwca z rozmowy z kontrolującym okazało się, że nasze świetlice 

stanowią 8% świetlic prowadzonych w powiecie gryfińskim jesteśmy jednym z nielicznych gmin 

które zajmują się prowadzeniem świetlic i mamy przygotowanych pedagogów mamy również 

zapewnione dożywianie jako nieliczni. 

 

Radny pan  Marek Rutka- ja nie otrzymałem wszystkich odpowiedzi na interpelacje a mianowicie 

dlaczego Koła Gospodyń nie mogą otrzymać dotacji. Zwracałem uwagę iż pani konwjenta z 

autobusu szkolnego jest nie duża i należałoby wyposażyć ja w kamizelkę odblaskową. Świetlica w 

Stołecznej powstała 3 lata temu i tam zostały takie schody betonowe i kiedy one zostaną usunięte. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- koła gospodyń wiejskich muszą być zarejestrowane. 

Dokładniej wyjaśni pan Skarbnik, który jest przewodniczącym komisji przyznającej 

dofinansowanie. 

 

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- Koło Gospodyń Wiejskich nie ma osobowości 

prawnej możemy podpisać umowę z podmiotem który ma osobowość prawną i jeśli była by 

organizacją pożytku publicznego obecne są to organizacje zawodowe rolników. Jeśli uznamy, że 

oni otrzymają pieniądze to taką umowa może podpisać Wojewódzki Zarząd Kółek Rolniczych.  

Organizacja, która otrzymuje dotacje podlega ustawie o rachunkowości i powinna prowadzić 

uproszczoną księgowość. Czy Kółko Rolnicze się zgodzi tego nie wiem. Dotarłem do 

Wojewódzkiego Związku Kółek Rolniczych w woj. Pomorskie i tam są zarejestrowane koła w 
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KRS. W Starostwie w Gryfinie tylko 2 są zarejestrowane Koła Gospodyń Wiejskich, czyli dwa 

nasze Strzeszów i Stołeczna. 

 

Radny pan  Marek Rutka-  w tym roku Koła Gospodyń Wiejskich będą obchodziły 145 rocznice 

założenia są one częścią Kółek Rolniczych bo maiły łatwiej i u nas jest trudno znaleźć kontakt z 

Wojewódzkim Kółkiem Przewodniczącej jest pani Beger zamieszkała w Grzybnie oraz 

wiceprzewodniczącym jest pan Kozak Jan. Wojewódzki związek nie robił problemu by wystąpić o 

takie dotacje rejestrując się starostwie należy ponieść koszty. Może trzeba się dogadać ze 

związkiem. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  na jakich zasadach było to w zeszłym roku. 

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  takich samych. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- Wojewódzki związek powinien wystąpić w Konkursie i 

złożyć projekt konkursowy. Nie skarbnik ma się dowiadywać ale ten kto chce otrzymać dotację. 

 

Radny pan  Marek Rutka-  kobiety otrzymały informację, że mają nie składać bo nie otrzymają 

pieniędzy. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-wniosek ma złożyć Wojewódzki Związek Kółek Rolniczych 

a nie Kobiety. 

 
Przewodniczący obrad- czy ktoś z radnych chce zabrać jeszcze głos. 

 

Nikt się nie zgłosił. 

 

Do punktu IX. Zakończenie sesji. 
 

O godzinie 14 
35

– Przewodniczący obrad zamknął XV sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 

za przybycie.  
 

 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 


